
Rada města Heřmanův Městec 

 

Zápis z 2. jednání 

Rady města Heřmanův Městec konaného dne 31.01.2023 v 13:30 hod. 
kancelář starosty Města Heřmanův Městec, Městský úřad Heřmanův Městec, Havlíčkova 801 

 

Přítomni: Jan Řehák; Alena Stránská; Ondřej Volejník; Tomáš Celunda; Aleš Jiroutek; Zuzana Dvořáková; Martin 
Kolář 

Omluveni: -- 

Zapsal: 

Přizváni: 

Ivana Jankovská – tajemník 

Petr Čapek, strážník MP 
 
Schválený program: 

BOD MATERIÁL PŘEDKLÁDÁ 

1. Zahájení Ivana Jankovská (KT) 

2. Kontrola usnesení Ivana Jankovská (KT) 

3. Zápis z jednání Kulturní komise č. 1/2023 Zuzana Dvořáková (MST) 

4. Zápis č. 01/2023 z jednání Komise pro investice a rozvoj Aleš Jiroutek (ST) 

5. Nabídka pozemků p.č. 2109 v k.ú. HM Aleš Jiroutek (ST) 

6. Směna částí pozemků p.č. 202/1 a 209/2 v k.ú. HM Aleš Jiroutek (ST) 

7. Zřízení věcného břemene - ul. Pokorného CETIN Aleš Jiroutek (ST) 

8. Prodloužení Dohody o přičlenění honebních pozemků Aleš Jiroutek (ST) 

9. Pronájem restaurace ve sportovní hale Ivana Jankovská (KT) 

10. Cenová mapa - navýšení o inflaci Aleš Jiroutek (ST) 

11. Ceník pronájmu pozemků - navýšení o inflaci Aleš Jiroutek (ST) 

12. Dodatek č. 2 k servisní smlouvě EZS v č.p. 288 Aleš Jiroutek (ST) 

13. Realizace telekomunikační věže -Načešice Zuzana Dvořáková (MST) 

14. Digitální povodňový plán - smlouva o dílo Aleš Jiroutek (ST) 

15. Smlouva o pořízení a provozu Mobilní aplikace V OBRAZE Zuzana Dvořáková (MST) 

16. Ukončení smluv o spolupráci při zajišťování předškolního vzdělávání a umisťování dětí 
do mateřských škol 

Zuzana Dvořáková (MST) 

17. Žádost o finanční příspěvek - Rodinné integrační centrum z.s. Ivana Jankovská (KT) 

18. Žádost o finanční příspěvek - projekt "Na kole dětem 2023" Aleš Jiroutek (ST) 

19. Žádost o finanční příspěvek - Další cesta z.s. Ivana Jankovská (KT) 

20. Podpis KS na prodej dřeva-1. WOOD PAPER Ivančice,2. Stora Enso Planá Ivana Jankovská (KT) 

21. Kampaň "Vlajka pro Tibet" Aleš Jiroutek (ST) 



22. DPS schválení HV Zuzana Dvořáková (MST) 

23. DPS  finanční vztah pro rok 2022 - úprava č.1 Zuzana Dvořáková (MST) 

24. DPS - přijetí věcného daru (netkaná textilie) Zuzana Dvořáková (MST) 

25. ZUŠ HM - žádost o čerpání fondu investic Zuzana Dvořáková (MST) 

26. SPOKUL HM p.o. - převod dlouhodobého majetku Zuzana Dvořáková (MST) 

27. Souhlas s přesahem zateplení u obvodového zdiva domu čp.216 nad městský 
pozemek, Heřmanův Městec, Čáslavská 

Aleš Jiroutek (ST) 

28. Souhlas s přesahem zateplení obvodového zdiva domu č.p.395, ulice Čáslavská v 
Heřmanově Městci 

Aleš Jiroutek (ST) 

29. Závěr Ivana Jankovská (KT) 

 
 
K jednotlivým bodům programu: 
 
 
 
1. Zahájení 

Pan starosta přivítal přítomné a na úvod jednání uvítal p. Petra Čapka, který představil svoji osobu, informoval o počtu 
strážníků a rozdělení jejich služeb a konstatoval, že: 
Limitní počet strážníků je 3, s tím, že pak není pokryta ani služba 12 hod každý den, nedostatek je v medializaci práce 
MP (za rok 2022 přes 600 akcí, PČR 566), vidět je pouze represivní práce, pozitivní nikoliv (zásahy IZHS, prevence, 
školení). Tam je prostor ke zlepšení. 
MP má nadstandartní vybavení pro zdravotnické zásahy, je vhodné zadat jí do databáze záchranné služby. 
Zavést více prevenčních programů a vzdělávacích akcí pro občany. 
Větší spolupráce s BESIP, použít více kamer, když je méně očí. 
Zlepšit spolupráci se školami, nad tématem bezpečnost. 
Širší spolupráci s okolními MP a PČR (rozdělení služeb s PČR Třemošnice a Chrudim), s hasiči apod. 
Obnovu dopravního hřiště. 
Spolupráci se školami a školkami z okolních obcí. 
Pan starosta reagoval, že vedení města neodmítá a priory více kamer, naopak chce je využít při zjišťování kdo 
přeplňuje kontejnery a zajistit pak následné kroky. Dále se zajímal o službu pro okolní obce, odpověď zněla, že teď je 
smlouva Rozhovicemi a Prachovicemi (lze zrušit), ale v podstatě to není zátěž, ale přínos pro město – finanční i z 
hlediska získání informací o pachatelích. Pan Celunda se dotázal, zda střelné zbraně musí mít všichni, na jejich četnost 
(střelby 4krát /rok) a finanční náročnost. Pan Řehák se zajímal o prostory pro MP na terminálu, p. Čapek odpověděl, 
že oficiálně informaci nemá, ale v tomto počtu strážníků není potřeba. Doplnil, zda lze využít na přechody mimo MP 
např. preventisty kriminality a kam by se zadal požadavek na jejich využití. Pak by měli strážníci více času na pochůzky, 
odpověď zněla, že jsou k dispozici soukromé i státní zdroje.   
Pan starosta se dotázal, jak zabezpečit přechody pro školní děti a zda lze využít školníka. Pan Čapek reagoval, že lze 
využít preventistu kriminality, odsazení hlídky považuje za vhodné nejlépe členné, pouze jeden strážník na 
pohotovosti – nepovažuje za vhodné. Pan starosta reagoval, že jednočlenná hlídka je prevence, samozřejmě jen denní 
a nepovažuje počet strážníků za dogma. Připojil se p. Kolář s tím, že 95 % času je klid, ale je třeba pokrýt zbývajících 5 
%, převážně v mimořádných situacích (domácí násilí). Diskuse se týkala i problematiky parkování, pan Čapek uvedl, že 
než parkovací hodiny, považuje za vhodnější parkovací automat např. na 5 Kč za určitý časový úsek než parkovací 
hodiny. Pan starosta zakončil diskusi s tím, nejdříve je třeba stanovit pravidla, pak je možné je teprve vymáhat. 
 
  
 

2. Kontrola usnesení 

Předkládá: Ivana Jankovská - tajemnice 
 



Paní tajemnice předložila kontrolu usnesení rady města s termínem splnění od 17.1.2023 do 31.1.2023 s tím, že 
všechna usnesení byla splněna v uloženém termínu. 
 
Usnesení č.: R/2023/38 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

b e r e  n a  v ě d o m í 
kontrolu usnesení rady města s termínem splnění od 17.1.2023 do 31.1.2023 

 
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
 
3. Zápis z jednání Kulturní komise č. 1/2023 

Předkládá: Zuzana Dvořáková - místostarostka města 
 
Paní místostarostka předložila zápis z jednání Kulturní komise konané dne 11.1.2023. Obsahem jednání bylo 
seznámení s právní definicí činnosti komise a seznámení s plánem činnosti komise. 
 
Usnesení č.: R/2023/39 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

b e r e  n a  v ě d o m í 
zápis z Kulturní komise konané dne 11.1.2023 

II. 
 

p o v ě ř u j e 
1. Otakara Volejníka projednat s Pavlem Starým možnost vystoupení orchestru SAKO v partnerském městě 
Bechyně.  
2. Vítězslava Marka osobně pozvat ředitele organizace SPOKUL HM, p.o. na příští jednání komise a požádat ho, 
aby komisi zaslal podrobný rozpočet Podzimních slavností města a Slavnostního rozsvícení vánočního stromu.  

III. 
 

p o v ě ř u j e 
Vítězslava Marka a Otakara Volejníka k jednání s orgány památkové péče a Lesy ČR a.s. s cílem vybudovat naučnou 
stezku 

 
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
 
4. Zápis č. 01/2023 z jednání Komise pro investice a rozvoj 

Předkládá: Aleš Jiroutek - starosta města 
 
Pan starosta předložil zápis z jednání Komise pro investice a rozvoj č. 01/2023, na programu jednání byl projekt 
"Hravé chodníky" a návrh na směnu pozemků (Ježkova vs. fotbalové hřiště). 
 
Usnesení č.: R/2023/40 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

b e r e  n a  v ě d o m í 
Zápis z jednání Komise pro investice a rozvoj č. 01/2023 
 

 
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
 



5. Nabídka pozemků p.č. 2109 v k.ú. HM 

Předkládá: Aleš Jiroutek - starosta města 
 
Pan starosta předložil nabídku na bezplatný převod pozemku parcelní číslo 2109 v k.ú Heřmanův Městec od Úřadu pro 
zastupování státu ve věcech majetkových. Návrh se týkal pozemku vedeného jako ostatní plocha a ostatní 
komunikace, který slouží jako příjezdová cesta k soukromým provozovnám. Město Heřmanův Městec v této části 
nemá žádné pozemky. Pan Řehák doplnil, že je to první nabídka ÚZSVM městu, pokud město nechce, bude nabídnuto 
formou elektronické aukce dalším zájemcům. Proběhla diskuse, že odkup pozemků, které město nepotřebuje je 
precedens.  
 
Usnesení č.: R/2023/41 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

n e d o p o r u č u j e 
bezúplatný převod pozemku parcelní číslo 2109 v k.ú. Heřmanův Městec od Úřadu pro zastupování státu ve 
věcech majetkových Rašínovo nábřeží 390/42 Praha 2 Nové Město 128 00 

II. 
 

u k l á d á 
informovat Úřad pro zastupování státu ve věcech majetkových o výsledku jednání rady města 
Zodpovídá: Miloš Jožák, vedoucí správy majetku 
Termín: 17.02.2023 

III. 
 

u k l á d á 
předložit nabídku Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových k projednání zastupitelstvu města 
Zodpovídá: Miloš Jožák, vedoucí správy majetku 
Termín: 31.03.2023 

 
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
 
6. Směna částí pozemků p.č. 202/1 a 209/2 v k.ú. HM 

Předkládá: Aleš Jiroutek - starosta města 
 
Pan starosta předložil žádost Společenství vlastníků bytů v ulici Sokolská č.p. 629-631 Heřmanův Městec na směnu 

části jejich pozemku parcelní číslo 209/5 o výměře cca 89 m2 v k.ú. Heřmanův Městec za část pozemku města parcelní 
číslo 202/1 o stejné výměře a v k.ú. Heřmanův Městec. Upřesnil, že přesná výměra bude určena geometrickým 
plánem, který bude vyhotoven po schválení směny zastupitelstvem. Odbor Správy majetku doporučil směnu pozemků 
dle návrhu Společenství vlastníků, a to z důvodu, že na části pozemku parcelní číslo 209/5 se nachází příjezdová 
komunikace do mateřské školky a mohlo by to být parkoviště pro MŠ.  
 
Usnesení č.: R/2023/42 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

d o p o r u č u j e 
předloženou směnu části pozemku parcelní číslo 209/5 v k.ú. Heřmanův Městec za část pozemku města parcelní 
číslo 202/1 v k.ú. Heřmanův Městec se Společenstvím vlastníků bytů Sokolská 629-631 Heřmanův Městec 538 03 
IČ 25985302 

II. 
 

u k l á d á 
zajistit informování Společenství vlastníků bytů ul. Sokolská č.p. 629-631 o výsledku jednání rady města 
Zodpovídá: Miloš Jožák, vedoucí správy majetku 
Termín: 17.02.2023 

III. 
 

u k l á d á 
zajistit vyvěšení záměru na směnu části pozemku parcelní číslo 209/5 v k.ú. Heřmanův Městec za část pozemku 
města parcelní číslo 202/1 v k.ú. Heřmanův Městec 



Zodpovídá: Miloš Jožák, vedoucí správy majetku 
Termín: 17.02.2023 

IV. 
 

u k l á d á 
zajistit předložení žádosti Společenství vlastníků bytů ul. Sokolská č.p. 629-631 k projednání zastupitelstvu města 
Zodpovídá: Miloš Jožák, vedoucí správy majetku 
Termín: 31.03.2023 

 
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
 
7. Zřízení věcného břemene - ul. Pokorného CETIN 

Předkládá: Aleš Jiroutek - starosta města 
 
Pan starosta předložil k projednání návrh Smlouvy o zřízení služebnosti č. 11010-103508 mezi městem Heřmanův 
Městec a společností CETIN a.s. Českomoravská 2510/19Libeň, 190 00 Praha 3, IČ 04084063 na uložení 
komunikačního vedení do pozemku města parcelní číslo 2184/3 v k.ú. Heřmanův Městec. Smlouva o smlouvě budoucí 
byla radou města schválena 9.2.2022 usnesení R/2022/049. 
 
Usnesení č.: R/2023/43 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 
předloženou Smlouvu o zřízení služebnosti č. 11010-103508 mezi městem Heřmanův Městec a společností CETIN 
a.s. Českomoravská 2510/19Libeň, 190 00 Praha 3, IČ 04084063 

II. 
 

u k l á d á 
zajistit podepsání Smlouvy o zřízení služebnosti č. 11010-103508 společnosti CETIN a.s. 
Zodpovídá: Miloš Jožák, vedoucí správy majetku 
Termín: 17.02.2023 

 
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
8. Prodloužení Dohody o přičlenění honebních pozemků 

Předkládá: Aleš Jiroutek - starosta města 
 
Pan starosta předložil k projednání návrh prodloužení dohody o přičlenění honebních pozemků ve vlastnictví města k 
honitbě patřící Honebnímu společenství Načešice – Mezilesí. Rozsah pozemků byl specifikován v příloze, doba 
prodloužení o 10 let. Záměr byl zveřejněn na úřední desce od 2.1.2023 do 17.1.2023, členové rady města se shodli na 
ceně 40 Kč/ha/rok s tím, že ve smlouvě nebude inflační doložka. 
 
Usnesení č.: R/2023/44 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 
prodloužení Dohody o přičlenění honebních pozemků ve vlastnictví města k honitbě Honebního společenství 
Načešice - Mezilesí IČ 75016613 Načešice 538 03 do 31.3.2033 za cenu 40,- Kč/ha/rok. 

II. 
 

u k l á d á 
podepsat Dohodu o přičlenění pozemků města k honitbě Honebního společenství Načešice - Mezilesí 
Zodpovídá: Miloš Jožák, vedoucí správy majetku 
Termín: 28.02.2023 

 
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 



 
 
9. Pronájem restaurace ve sportovní hale 

Předkládá: Ivana Jankovská - tajemnice 
 
Po dohodě na poradě vedení paní tajemnice předložila návrh na pronájem prostor bývalé kavárny ve sportovní hale, 
který je v současné době nevyužitý. Pan starosta upřesnil, že pro město bude vhodné, aby prostor žil. 
 
Usnesení č.: R/2023/45 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

b e r e  n a  v ě d o m í 
že prostor bývalé kavárny ve sportovní hale je nevyužitý 

II. 
 

u k l á d á 
zveřejnění záměru pronajmout prostor bývalé kavárny ve sportovní hale  
Zodpovídá: Miloš Jožák, vedoucí správy majetku 
Termín: 07.02.2023 

 
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
10. Cenová mapa - navýšení o inflaci 

Předkládá: Aleš Jiroutek - starosta města 
 
Pan starosta stáhnul tento bod z programu jednání. 
  
  

 

11. Ceník pronájmu pozemků - navýšení o inflaci 

Předkládá: Aleš Jiroutek - starosta města 
 
Pan starosta stáhnul tento bod z programu jednání. 
 
  

 

 
12. Dodatek č. 2 k servisní smlouvě EZS v č.p. 288 

Předkládá: Aleš Jiroutek - starosta města 
 
Pan starosta předložil návrh dodatku č. 2 k servisní smlouvě s Ing. Vojtěchem Jírou. Předmětem smlouvy je provádění 
pravidelných revizí elektronické zabezpečovací signalizace v multifunkčním centru a provádění pozáručních oprav, 
důvodem je navýšení ceny. 
 
Usnesení č.: R/2023/46 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 
uzavření dodatku č. 2 k servisní smlouvě s Ing. Vojtěchem Jírou, IČO: 64220281 na servis elektronické 
zabezpečovací signalizace v multifunkčním centru 

  
II. 
 

u k l á d á 
zajistit uzavření dodatku č. 2 k servisní smlouvě s Ing. Vojtěchem Jírou, IČO: 64220281 na servis elektronické 



zabezpečovací signalizace v multifunkčním centru 
Zodpovídá: Miloš Jožák, vedoucí správy majetku 
Termín: 28.02.2023 

  
 
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
13. Realizace telekomunikační věže -Načešice 

Předkládá: Zuzana Dvořáková - místostarostka města 
 
Paní místostarostka informovala, že proběhla opakovaná komunikace se společností Vantage Towers s.r.o., která 
zajišťuje dokumentaci a následnou realizaci výstavby telekomunikační věže v Načešicích (zajištění signálu nejen pro 
Načešice, ale i další okolní obce – Vyžice, Slavkovice). Přiblížila průběh jednání na místě za účasti pana Jedličky, který 
zadal své požadavky a společnost je ochotna jim vyhovět. Prohlídce byl přítomen starosta Načešic, p. Mareček, který 
se k tomu také vyjádřil. Následně byl předložen k souhlasu situační výkres, s realizací, kde, již byly zaneseny požadavky 
pana Jedličky, včetně zákresu umístění věže.  
 
Usnesení č.: R/2023/47 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

s o u h l a s í 
s umístěním telekomunikační věže dle přiloženého koordinačního situačního výkresu 

II. 
 

p o v ě ř u j e 
místostarostku Mgr. Zuzanu Dvořákovou k potvrzení koordinačního situačního výkresu a předání společnosti 
Vantage Towers s.r.o., se sídlem Závišova 502/5, Nusle, 140 00 Praha 4, IČ 09056009 

III. 
 

u k l á d á 
předání dokumentace předání společnosti Vantage Towers s.r.o., se sídlem Závišova 502/5, Nusle, 140 00 Praha 4, 
IČ 09056009 
Zodpovídá: Zuzana Dvořáková, místostarostka města 
Termín: 10.03.2023 

 
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
14. Digitální povodňový plán - smlouva o dílo 

Předkládá: Aleš Jiroutek - starosta města 
 
Pan starosta stáhnul tento bod z programu jednání. 
 
  
  

 

 
15. Smlouva o pořízení a provozu Mobilní aplikace V OBRAZE 

Předkládá: Zuzana Dvořáková - místostarostka města 
 
Na základě předchozích informací podaných členům rady města, paní místostarostka předložila návrh smlouvy o 
zřízení a provozu mobilní aplikace V OBRAZE, která se doposud užívala v testovacím režimu.  
 
Usnesení č.: R/2023/48 
  
Rada města Heřmanův Městec 



I. 
 

s c h v a l u j e 
uzavření Smlouvy o zřízení a provozu mobilní aplikace V OBRAZE 2.0 se společností Galileo Corporation s.r.o. se 
sídlem Březenecká 4808, 430 04 Chomutov IČO: 25448714, za celkovou částku 29.500,-Kč bez DPH za zprovoznění 
a pravidelný měsíční poplatek ve výši 790,-Kč bez DPH. 

  
  
  
 
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
16. Ukončení smluv o spolupráci při zajišťování předškolního vzdělávání a umisťování dětí do mateřských škol 

Předkládá: Zuzana Dvořáková - místostarostka města 
 
Paní místostarostka vysvětlila, že z důvodu nutnosti upřednostnit děti s trvalým pobytem v Heřmanově Městci při 
umisťování do mateřských školek, je vhodné vypovězení všech smluv o spolupráci s okolními obcemi ne toto téma a 
zároveň je nutno začít jednat se starosty těchto obcí a vypomoci pro ně při případné budoucí realizaci školek pro děti 
z jejich obcí. Diskuze proběhla nad kritérii pro přijetí do mateřských školek.  
 
Usnesení č.: R/2023/49 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 
ukončení smlouvy o spolupráci při zajišťování předškolního vzdělávání a umisťování dětí do mateřských školek 
s obcí  
 - Hošťalovice 
 - Jezbořice 
 - Klešice 
 - Kostelec u Heřmanova Městce 
 - Úherčice 
 - Rozhovice 
 - Svinčany 
 - Vápenný Podol 
 - Vyžice 
 - Stojice 

II. 
 

p o v ě ř u j e 
místostarostku Mgr. Zuzanu Dvořákovou k dalšímu jednání s okolními obcemi 

 
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
17. Žádost o finanční příspěvek - Rodinné integrační centrum z.s. 

Předkládá: Ivana Jankovská – tajemnice 
 
Paní tajemnice informovala, že zástupce spolku Rodinné integrační centrum z.s. žádá o finanční příspěvek na činnost 
spolku, který se zaměřuje především pomoc rodinám s péčí o děti s poruchami autistického spektra. Doplnila, že 
klientem centra je i jeden občan města a pravidelně tomuto spolku město poskytuje příspěvek. Navrhla částku 3.000, 
- Kč.  
 
Usnesení č.: R/2023/50 
  
Rada města Heřmanův Městec 
 



I. 
 

s c h v a l u j e 
finanční příspěvek na činnost spolku Rodinné Integrační centrum, z.s., Náměstí Republiky 2686, Pardubice, IČO 
27026728 ve výši 3.000, - Kč 

II. 
 

u k l á d á 
zajistit podpis smlouvy a odeslání druhé straně 
Zodpovídá: Ivana Jankovská, tajemnice 
Termín: 02.02.2023 

III. 
 

u k l á d á 
zajistit odeslání schválené částky 
Zodpovídá: Miloslav Vítek, vedoucí odboru finančního 
Termín: 28.02.2023 

 
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
18. Žádost o finanční příspěvek - projekt "Na kole dětem 2023" 

Předkládá: Aleš Jiroutek - starosta města 
 
Pan starosta sdělil, že Nadační fond Josefa Zimovčáka pořádá každoroční akci Na kole dětem, kdy získané finanční 
prostředky jsou použity na podporu onkologicky nemocných dětí.  Informoval, že cyklotour bude projíždět naším 
městem dne 6.6.2023 a žáci zdejších škol připravují na tento den program pro zastávku účastníků v našem městě. 
Navrhl příspěvek pro tento fond ve výši 10.000, - Kč.  
 
Usnesení č.: R/2023/51 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 
finanční příspěvek na konto veřejné sbírky projektu "Na kole dětem 2023", č.ú. 107-484410267/0100 ve výši 
10.000, - Kč 

II. 
 

u k l á d á 
zajistit odeslání částky 10.000, - Kč na č.ú. 107-484410267/0100  
Zodpovídá: Miloslav Vítek, vedoucí odboru finančního 
Termín: 02.02.2023 

 
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
 
19. Žádost o finanční příspěvek - Další cesta z.s. 

Předkládá: Ivana Jankovská - tajemnice 
 
Paní tajemnice informovala, že zástupce spolku Další cesta z.s. žádá o finanční příspěvek na činnost spolku, která 
spočívá v provozu centra denních služeb pro klienty s tělesným, mentálním nebo kombinovaným postižením. V 
současné době nemá klienty z Heřmanova Městce, pouze zaměstnává 2 občany s bydlištěm v našem městě. Navrhla 
proto z kapitoly Rezerva rady města poskytnout příspěvek spíše symbolický ve výši 1.000, - Kč. Po diskusi členů rady 
města nebylo poskytnutí tohoto finančního příspěvku schváleno. 
 
Usnesení č.: R/2023/52 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

n e s c h v a l u j e 
finanční příspěvek na činnost spolku Další cesta, z.s., U Školky 332, Choltice, IČO 05670039  
 



II. 
 

u k l á d á 
informování žadatele 
Zodpovídá: Ivana Jankovská, tajemnice 
Termín: 02.02.2023 

 
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
20. Podpis KS na prodej dřeva-1. WOOD PAPER Ivančice,2. Stora Enso Planá 

Předkládá: Ivana Jankovská - tajemnice 
 
Paní tajemnice předložila ke schválení smlouvy na prodej dřeva vytěženého v městských lesích.  
 
Usnesení č.: R/2023/53 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 
podpisy smluv na prodej dříví na I. Q 2023 se společností WOOD PAPER a.s., Hlína 138, 664 91 Ivančice, IČ: 
26229854 č. 5495/23 a společností Stora Enso Wood Products Planá s.r.o., Tachovská 824, 348 15 Planá u Mar. 
Lázní, IĆ: 00270041 č. P01230044   

II. 
 

u k l á d á 
zajistit podpis smlouvy a odeslání druhé straně  
Zodpovídá: Miloslav Vítek, vedoucí odboru finančního 
Termín: 03.02.2023 

 
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
21. Kampaň "Vlajka pro Tibet" 

Předkládá: Aleš Jiroutek - starosta města 
 
Pan starosta předložil žádost jednatelky společnosti Lunghta o připojení našeho města k mezinárodní kampani "Vlajka 
pro Tibet" formou vyvěšení tibetské vlajky dne 10.3.2023. 
 
Usnesení č.: R/2023/54 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 
připojení města k mezinárodní kampani "Vlajka pro Tibet" formou vyvěšení tibetské vlajky dne 10.3.2023 

II. 
 

u k l á d á 
vyvěšení tibetské vlajky dne 10.3.2023 
Zodpovídá: Miloš Jožák, vedoucí správy majetku 
Termín: 09.03.2023 

 
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 5, Proti: 2, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
 
22. DPS – schválení HV  

Předkládá: Zuzana Dvořáková – místostarostka města 
 
Paní místostarostka předložila ke schválení žádost ředitelky Domova pro seniory, U Bažantnice 63, Heřmanův Městec 
o schválení hospodářského výsledku  



 
Usnesení č.: R/2023/55 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 
hospodářský výsledek Domova pro seniory, U Bažantnice 63, Heřmanův Městec, za rok 2022 

II. 
 

u k l á d á 
dát na vědomí ředitelce Domova pro seniory, U Bažantnice 63, 538 03 Heřmanův Městec, PhDr. Evě Kunátové 

Holečkové, MBA. 

Zodpovídá: Miloslav Vítek, vedoucí odboru finančního 
Termín: 21.02.2023 

 
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
 
23. DPS finanční vztah pro rok 2022 - úprava č.2 

Předkládá: Zuzana Dvořáková - místostarostka města 
 
Paní místostarostka předložila návrh ředitelky Domova pro seniory, U Bažantnice 63, Heřmanův Městec na schválení 
"Úpravy č.02 - Finančního vztahu pro rok 2022". 
 
Usnesení č.: R/2023/56 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 
"Úpravu č.2 - Finančního vztahu pro rok 2022" Domova pro seniory, U Bažantnice 63, Heřmanův Městec. 

II. 
 

u k l á d á 
dát na vědomí ředitelce Domova pro seniory, U Bažantnice 63, 538 03 Heřmanův Městec, PhDr. Evě Kunátové 

Holečkové, MBA. 

Zodpovídá: Miloslav Vítek, vedoucí odboru finančního 
Termín: 21.02.2023 

 
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
24. DPS – přijetí věcného daru (netkaná textilie) 

Předkládá: Zuzana Dvořáková – místostarostka města 
 
Paní místostarostka předložila žádost ředitelky Domova pro seniory, U Bažantnice 63, Heřmanův Městec o schválení 
přijetí věcného daru – netkané textilie v hodnotě 4.000, - Kč od firmy DENTIMED s.r.o., Českých bratří 383, 547 01 
Náchod. 
Usnesení č.: R/2023/57 
  
Rada města Heřmanův Městec 
 

I. 
 

s c h v a l u j e 
přijetí věcného daru Domovem pro seniory, U Bažantnice 63, 538 03 Heřmanův Městec – netkanou textilii v 
hodnotě 4.000, - Kč od firmy DENTIMED s.r.o., Českých bratří 383, 547 01 Náchod. 

II. 
 

u k l á d á 
dát na vědomí ředitelce Domova pro seniory, U Bažantnice 63, 538 03 Heřmanův Městec, PhDr. Evě Kunátové 

Holečkové 



Zodpovídá: Miloslav Vítek, vedoucí odboru finančního 
Termín: 21.02.2023 

 
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
 
25. ZUŠ HM – žádost o čerpání fondu investic 

Předkládá: Zuzana Dvořáková - místostarostka města 
 
Paní místostarostka informovala, že ředitel Základní umělecké školy Heřmanův Městec p. Pavel Starý předložil radě 
města Žádost o čerpání rezervního fondu ve výši 50.000, - Kč na nákup pianina zn. Schimmel.  
 
Usnesení č.: R/2023/58 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 
čerpání rezervního fondu Základní umělecké školy Heřmanův Městec, Jarkovského 47, 538 03 Heřmanův Městec, 
ve výši 50.000, - Kč na nákup pianina zn. Schimmel  

II. 
 

u k l á d á 
dát na vědomí řediteli Základní umělecké školy Heřmanův Městec, Jarkovského 47, 538 03 Heřmanův Městec, p. 
Pavlu Starému. 
Zodpovídá: Miloslav Vítek, vedoucí odboru finančního 
Termín: 21.02.2023 

 
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
 
26. SPOKUL HM p.o. - převod dlouhodobého majetku 

Předkládá: Zuzana Dvořáková - místostarostka města 
 
Paní místostarostka předložila žádost ředitele SPOKUL HM, p.o. o převod dlouhodobého majetku – digitální projekční 

techniky z majetku Města Heřmanův Městec na tuto příspěvkovou organizaci v celkové zůstatkové hodnotě 654.279, -

Kč, k datu 1.1.2023. Tento majetek nebyl převeden na SPOKUL HM, p.o. dříve z důvodu jeho pořízení z dotace a musel 

být podle podmínek pro přiznání dotace do r. 2022 v majetku města. 

 
Usnesení č.: R/2023/59 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 
převod dlouhodobého majetku – digitální projekční techniky (viz. příloha) z majetku Města Heřmanův Městec na 

SPOKUL HM, p.o., v celkové zůstatkové hodnotě 654.279, -Kč, k 1.1.2023. 

II. 
 

u k l á d á 
dát na vědomí řediteli SPOKUL HM, p.o., Jiráskova 533, 538 03 Heřmanův Městec, Dalimilu Nevečeřalovi.  
Zodpovídá: Miloslav Vítek, vedoucí odboru finančního 
Termín: 21.02.2023 

 
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
 
27. Souhlas s přesahem zateplení u obvodového zdiva domu čp.216 nad městský pozemek, Heřmanův Městec, 



Čáslavská 

Předkládá: Aleš Jiroutek - starosta města 
 
Pan starosta informoval, že pan Jaroslav Mergl požádal o souhlas se zateplením obvodového zdiva svého domu. 
Zateplení bude řešeno tak, že nebude proveden zásah do konstrukce chodníku a nikterak neomezí pohyb chodců, 
normová šíře chodníku 1,5m bude plně zachována. Před budovou čp. 216 je umístěna betonová výlepová lavička, 
která bude po dobu stavebních prací na obvodovém zdivu přemístěna (posunuta) a po dokončení stavby bude 
navrácena na původní místo.  
 
Usnesení č.: R/2023/60 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 
předložený Souhlas s provedením stavby sepsaný mezi městem Heřmanův Městec a panem Jaroslavem Merglem, 
nar. 4. 2. 1996, ulice Zahradní 582, Heřmanův Městec, ve věci zateplení uliční obvodové stěny budovy č.p. 216, 
Čáslavská v Heřmanově Městci. 

II. 
 

u k l á d á 
zajistit podepsání Souhlasu s provedením stavby uzavřeného mezi městem Heřmanův Městec a panem 
Jaroslavem Merglem, nar. 4. 2. 1996, ulice Zahradní 582, Heřmanův Městec, ve věci zateplení uliční obvodové 
stěny budovy č.p. 216, Čáslavská v Heřmanově Městci. 
Zodpovídá: Miloš Jožák, vedoucí správy majetku 
Termín: 16.02.2023 

 
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
 
28. Souhlas s přesahem zateplení obvodového zdiva domu č.p.395, ulice Čáslavská v Heřmanově Městci 

Předkládá: Aleš Jiroutek - starosta města 
 
Pan starosta informoval o podání žádosti o souhlas se zateplením obvodového zdiva rodinného domu v ulici 
Čáslavská, Heřmanův Městec. Rodinný dům je součástí plynulé uliční zástavby na severní straně ulice Čáslavská, 
obvodové zdivo domu č.p. 395 v délce 11,5m plynule navazuje na stávající dlážděný chodník (č.parc. 2190/1 v k.ú. 
Heřmanův Městec), který zde má šíři cca 2,75m. Majitelé domu chtějí provést zateplení uliční obvodové stěny 
polystyrénovými deskami o tl. 100 mm tak, že nebude proveden zásah do konstrukce chodníku a vlastní zateplení 
uličního zdiva neomezí pohyb chodců po chodníku. Normová šíře chodníku 1,5m zůstane i po zateplení plně 
zachována. Upozornil, že v chodníku v těsné blízkosti obvodového zdiva domu je osazen žulový patník. Po konzultaci s 
geodetickou kanceláří se nejedná o nivelační značku ani žádný jiný bod, který by byl veden v evidenci nivelačních 
značek. Přesto doporučil žulový patník v chodníku zanechat, nechat ho odkrytý a nezakrývat ho izolačním a jiným 
materiálem ani fasádou. 
 
Usnesení č.: R/2023/61 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 
předložený Souhlas s provedením stavby sepsaný mezi městem Heřmanův Městec a panem Marcelem Balonem a 
Vladimírou Balonovou, Čáslavská 395, 538 03 Heřmanův Městec, ve věci zateplení uliční obvodové stěny 
rodinného domu č.p. 395, ulice Čáslavská, Heřmanův Městec. 

II. 
 

u k l á d á 
zajistit podepsání Souhlasu s provedením stavby sepsaným mezi městem Heřmanův Městec a panem Marcelem 
Balonem a Vladimírou Balonovou, bytem Čáslavská 395, 538 03 Heřmanův Městec, ve věci zateplení uliční 
obvodové stěny rodinného domu č.p. 395, ulice Čáslavská, Heřmanův Městec 
Zodpovídá: Miloš Jožák, vedoucí správy majetku 



Termín: 23.02.2023 
 
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
 
29. Závěr 

Na závěr jednání pan starosta informoval o přípravě automatu vstupních dveří na veřejné WC, kde by probíhala platba 
kartou nebo i v hotovosti cca 10 Kč, potřebě instalovat nové dveře nebo alespoň novou skleněnou výplň a zavírací 
automat BRANO. Investice by činila cca 150 tis. Kč, členové rady města se shodli na použití euroklíče u těchto dveří. 
Dále sdělil, že vrata u SZŠ, by bylo vhodné opravit či demontovat do termínu kolaudace hřebčína, rozdíl mezi 
rekonstrukcí a novými je 9.000 Kč a členové rady se shodli na poptávkové řízení na výrobu těchto vrat a zároveň na 
prověření, zda nelze použít stávající vrata umístění v průchodu mezi ZUŠ a SZŠ. Dále informoval, že protipovodňové 
opatření je v jednání a p. Kolář informoval, že bude jednat s p. Kozlem na téma schválené dotace na tento účel. Dalším 
tématem byla stavba obchodního centra na Průhonu, příprava zde plánovaného kruhového objezdu a nutné 
přestěhování sochy panenky Marie Svatohorské, které musí projednat Státní památkový úřad Pardubice. Upozornil, že 
tak jak je navržen kruhový objezd se tam nevejde. Pan Celunda stručně přiblížil jednání s Českým rybářským svazem v 
Přelouči. 
Následně bylo jednání v 16.30 hod. ukončeno. 
  
 

 
 
 
 
 
 
 

 Mgr. Zuzana Dvořáková      Ing. Aleš Jiroutek 
  místostarostka                        starosta 

  
 


